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Onderwerp: Europese aanbesteding elektriciteit en aardgas (Inkoopcentrum Zuid) 
  

 
Weert, 24-04-23, 
 

 
T.a.v. College van B&W 
 
 

Geachte College, 
 
Aanleiding 
De Tweede Kamer is op 17 april schriftelijk geïnformeerd over het stoppen van de 
energieleverancier De Vrij Energie Producent (DVEP). DVEP stopt per 1 januari 2024. Het 
landelijke inkoopcollectief voor scholen wordt hierdoor hard geraakt.  
 
Achtergrond 
De samenwerkende gemeenten in de regio Noord- en Midden Limburg (hierna te noemen 
Collectief ICZ) hebben in 2020 onder aanvoering van Inkoopcentrum Zuid (ICZ) laten 
onderzoeken welke strategische opties zij hebben om met het elektriciteitsverbruik van hun 
eigen aansluitingen de groei van duurzame opwekcapaciteit in de regio te stimuleren en een 
bijdrage te leveren aan de regionale energietransitie. De ambitie daarbij was om de 
inkoopbehoefte voor de gemeentelijke aansluitingen zoveel als mogelijk en zo goed als 
mogelijk geleverd te krijgen uit regionale duurzame opwekcapaciteit en de verdiensten van 
opwek en levering zoveel mogelijk in de regio te houden. Uit het gevoerde onderzoek is 
gebleken dat “oprichting van een regionale entiteit voor de levering van regionaal duurzaam 
opgewekte elektriciteit aan de samenwerkende gemeenten (S01)” de meest strategische 
keuze is. Hiervoor wordt een Europese aanbesteding opgezet wanneer de samenwerkende 
gemeenten zo ver zijn.   

 
In de beleidsnotitie AANBESTEDING ELEKTRICITEIT EN AARDGAS ICZ 2023-2024 zijn wij 
geïnformeerd geworden met het feit dat dit onderzoek en besluitvorming over de definitieve 
RES-plannen in praktijk nog behoorlijk wat tijd zullen vergen. Daarin werd aangegeven dat de 
lopende overeenkomsten met DVEP en Gazprom eindigen per 31 december 2022. ICZ wilde 
daarom op korte termijn nieuwe Europese aanbestedingen organiseren voor de levering van 
duurzame elektriciteit en gecompenseerd gas. Daarnaast werd aangegeven dat DVEP een 
potentiële inschrijver is voor de Europese aanbesteding voor de levering van duurzame 
elektriciteit en/of gas.  
  

1) Wat is de stand van zaken omtrent de oprichting van een regionale entiteit S01?  
2) Is de Europese aanbesteding al afgerond? Zo ja, is dit aan DVEP gegund geworden? 
3) Heeft u contact met de schoolbesturen in Weert over de energiecontracten die zij 

hebben afgesloten? En zijn er schoolbesturen in Weert die geraakt worden doordat 
DVEP stopt als energieleverancier? 

 
 



 

 

Aanvullend 
Als gemeente Weert hebben we in de Experimentele Beleidsnotitie uitgesproken dat we groot 
voorstander zijn van de Zonneladder (motie Dik-Faber Tweede kamer 2019). Dat betekent dat 
we eerst daken en gevels willen vol leggen met zonnepanelen. 
 

4) In hoeverre is bij u bekend of de scholen in Weert zonnepanelen hebben liggen op hun 
daken?  

5) Het opwekken van elektriciteit met zonnepanelen heeft het hoogste rendement 
gedurende de zomer. Maar dan wordt de elektriciteit door de school zelf niet gebruikt. 
Past het opwekken van elektriciteit via schooldaken bij de ontwikkelingen omtrent  
‘regionale identiteit’ om regionaal duurzame elektriciteit mee op te wekken?  

6) Ziet u het als kansrijk om de schooldaken in te zetten voor het opwekken van zonne-
energie voor de omliggende wijken? 
 

 

Bedankt voor uw tijd, 
 
De fractie Weert Lokaal,        
Martijn Smolenaers  
 

 


